

"nulla Medicina sine Anatomia" –  
there is no Medicine without Anatomy  
没有解剖学就不会有医学



INTERNATIONAL FEDERATION  
OF ASSOCIATIONS OF ANATOMISTS



October 15<sup>th</sup>

## World Anatomy Day

*A day of action and awareness*

世界解剖学日

纪念和行动起来之日

## Reminder

通知书

World Anatomy Day is a joint initiative of the IFAA and national Anatomical Societies

At the 19<sup>th</sup> IFAA Congress in London, in August 2019 the IFAA General Assembly took a decision to celebrate **World Anatomy Day** on **October 15<sup>th</sup>** of each year. It was on this day, that the father of anatomy, Vesalius died in 1564.

World Anatomy Day is an opportunity to celebrate the discipline of anatomy and make local communities aware of its important role in the training of health sciences professionals. Depending on the countries' needs and community interest, this could be celebrated as a week-long activity which includes 15<sup>th</sup> of October.

All IFAA member associations are asked to arrange their own activities, such as public lectures, department open days, national media appearances and press events.

Some of the **objectives of the event:**

- Enhance the awareness of anatomy among the community
- Promote the professional diversity of the discipline
- Transform the perception of anatomy
- Acknowledge donors.
- Potentially assist with the current shortage of donors
- Attract young scientist into the Anatomical Sciences

The ultimate goal is to pronounce World Anatomy Day as a United Nations-recognized Day

世界解剖日是IFAA和各国解剖学会的联合倡议

2019年8月，在伦敦举行的第19届IFAA大会上，IFAA大会决定将每年10月15日作为世界解剖日。

就在这一天，解剖学之父维萨柳斯死于1564年。

世界解剖学日是一个庆祝解剖学学科和使世界各国意识到它在培养卫生科学专业人员方面的重要作用。

依靠有关国家的需要和学会的兴趣，这可以作为一个从10月15日开始为期一周的活动来庆祝。

要求所有IFAA会员协会都要安排自己的活动：如公开讲座，部门开放日，全国媒体露面和新闻活动。

活动的目标包括：-加强社会的解剖意识；-促进学科的专业多样性；-改变对解剖学的认识；-感谢捐赠者；

-可能有助于解决目前捐助者短缺的问题；-吸引年轻科学家进入解剖学领域。

最终目标是宣布世界解剖日被联合国承认的一天。